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Besvarelse vedrørende bycyklens arealer 

Medlem af Borgerrepræsentationen Astrid Aller (F) har den 22. februar 

2024 stillet følgende spørgsmål til Teknik- og Miljøforvaltningen i 

forbindelse med Teknik- og Miljøudvalgets kommende behandling af 

indstillingen ”Fremtidig anvendelse af Bycyklens arealer” den 26. 
februar 2024. 

 

Spørgsmål 
Kunne man have ladet inventar fra bycyklen stå i første omgang i stedet 

for den nuværende proces, hvor det er nedtaget, dækket til og der nu 

skal nye projekter i gang? 

 

Svar 
Ja, bycykelstativerne kunne i teorien forblive i byrummet frem for at 

fjerne dem og retablere til oprindelig belægning. Stativerne er dog 

bygget specifikt til bycyklen, hvorfor stativerne ikke vil kunne anvendes 

til andre formål som fx almindelig cykelparkering. Stativerne vil således 

ikke have en funktion men vil optage arealer, der kan anvendes til andre 

formål i byrummet. 

 

Udstyr, der ikke længere har et formål eller er i anvendelse, fjernes som 

udgangspunkt altid fra vejareal, da det kan være til gene. Efter By- og 

Pendlercyklens konkurs blev det derfor vurderet, at det ikke var 

hensigtsmæssigt at lade de tomme ladestandere stå på vejareal og i 

byrummet, da de ikke længere havde en funktion, men var til gene for 

borgerne.  

 

Midlerne til oprydningen var afsat på service i 2023, hvorfor de ikke 

kunne overføres til 2024 og afvente forvaltningens udarbejdelse af 

undersøgelsen og den politiske behandling. 

 

Svaret er offentligt tilgængeligt på Teknik- og Miljøudvalgets 

dagsorden tilknyttet indstillingen, som svaret vedrører. 
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